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Ej närvarande: Haldo Andersson, Bernt Hansson, Mona-Lisa Schneider, Marianne Norgren 

Fahlén 

 

§ 1 Öppnande 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Protokoll från föregående styrelsemöte 

Protokollet godkändes.   

 

§ 4 Minnesanteckningar från AU-möte 5 mars 2021 

Anteckningarna används som underlag för senare möten och verksamheter. 

 

§ 5 Ekonomi 

Rapporterna godkändes. 

§ 6 Medlemsrapport 

Medlemsantalet ligger och balanserar kring 500 medlemmar. 

 

§ 7 Medlemsvärvning och medlemsvård, utseende och arbetsgrupp 

Detta diskuterades vid vårt AU-möte. Kristina har varit på kurs där olika idéer framlades för 

att behålla medlemmar samt att alla föreningar förväntas jobba med frågan och även 

samverka med varandra. 

 

Riks kommer att skicka ut värvarbrev med information om PRO till de som fyller 65 år och 

eventuellt kan detta även skickas till de som fyller 70 år. En arbetsgrupp jobbar med detta. 

 

Vi tillsätter en arbetsgrupp som får till uppgift att förbereda hur vi skall värva och behålla 

medlemmar. Kristina blir sammankallande, Marie deltar och Katarina Lovén och Gunnel 

Englén tillfrågas.     

§ 8 Årsmötet den 20 maj 2021 

Elsemarie Bjellqvist ordförande 

Kerstin Tovesson studieorganisatör, vik.vice ordförande 

Eva Klingström sekreterare 

Maj Lovén  kassör 

Kristina Kastner Selander ersättare, medlemsansvarig  

Marie Abou Touma ersättare,biträdande sekreterare 

Tommy Widell  webbansvarig, adjungerad 

Lars Stockstad ledamot friskvård 

 

 



Elsemarie erbjuder sig att stanna kvar ett år till som ordförande. Årsmötet är planerat att äga 

rum  i Vitabergsparken. Allt känns osäkert. Hur många får vi vara - eventuell reservdag 10 

juni – eller till hösten? Vi får återkomma till datumfrågan vid nästa styrelsemöte i april. 

  

§ 9 Styrelsekonferens för nya styrelsen 

Den 3 juni kommer vi att ha en nystart med en utbildningsdag för nya styrelsen - Barbro 

Mellberg kontaktas av Elsemarie. Södergården har bokats. Utbildningsdagen kan eventuellt 

avslutas med några dagar på Gysinge. Datumet förutsätter att vi kan ha årsmötet den 20 

maj.   

 

§ 10 Verksamheten våren 2021  

 Föreslås att Samorganisationen gör ett program gemensamt för de olika föreningarna 

i hela staden.. 

 Vårt egna program får kanske gälla med aktiviteter från 1 maj fram till början av 

hösten. Förslagsvis båtresor i skärgården och liknande, boule med indelning i 

grupper, konstrundan, kanske en subventionerad resa till hösten o.s.v. Alla förslag 

kan sedan mailas till Kerstin så att en sammanställning kan göras. 

 

§ 11 Riksorganisationen 

Ny rapport om organisationsutredningen är under bearbetning och kommer att presenteras 

och skickas ut till styrelser. 

 

§ 12 Distriktet 

Frågan om nomineringar behöver tas upp på framtidsgruppen. 

 

§ 13 Samorganisationen 

Även för samorganisationen behöver nomineringar ske. 

 

§ 14 Framtidsgruppen 

Framtidsgruppen har sammanträde 18 mars. De har bjudit in medlemsansvariga i de olika 

föreningarna. 

 

§ 15 SPR och KPR 

 Kerstin rapporterade angående Äldreboendeplanen om bl.a. diskussioner och 

statistik över det ökande behovet av seniorboenden i innerstaden och om 

timanställda/visstidsanställda. Målsättningen bör vara att minska antalet timavlönade 

och att fler blir visstidsanställda.   

 KPR. Inget särskilt rapporterades. 

 

§ 16 Cabonline 

Beslöts att inte marknadsföra detta. 

 

§ 17 Övriga frågor 

Elsemarie har varit på möte med enhetschef Lisa Jansson och Lotta på Nytorgsträffen. De 

hade bjudit in alla PRO- och SPF-föreningar. De vill ha hjälp med att göra reklam för sin 

verksamhet. Det kan tas upp i SPR – vem som beslutar vad måste vara klart och tydligt. Det 

är viktigt att våra verksamheter samarbetar. 

 

Angående vaccineringsintyg vid PRO-resor. Maj undersöker. 



§ 18 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte är den 14 april kl 10.00. 

 

§ 19 Avslutning 

Elsemarie avslutade mötet. 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

Eva Klingström  Elsemarie Bjellqvist 


